
Tots els càrrecs, sense distinció, s’escriuen sempre amb minúscula inicial:

el director general

la cap d’àrea

el cap de secció

el batle
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Qualsevol referència concreta a la denominació de la institució, entitat 
o òrgan de gestió acompanyi el càrrec conserva la majúscula inicial
de noms i adjectius que li correspon:
la presidenta de l’Institut Mallorquí d’Afers Socials

el cap de secció del Departament de Recursos Humans

la consellera de Cultura i Patrimoni

el director insular d’Inclusió Social

Majúscules i minúscules (II). Càrrecs

Font: Llibre d'estil del Govern de les Illes Balears (2a edició)



Perquè, per què i per a què (II)

S’usa en les frases interrogatives directes i indirectes en què es pregunta 
la causa d’un fet, d’una situació, etc. Equival a per quina raó:


Per què no han començat les proves?

La presidenta demana per què no s’ha publicat la convocatòria.

Volia saber per què havia arribat tard a la reunió.

És la combinació de la preposició per + què (relatiu o interrogatiu).

Equival a pel qual, per la qual, pels quals i per les quals.


Aquests són els motius per què l’IMAS ha obert una línia d’ajudes.

No compartesc els ideals per què lluites.

Aquest no és l’informe per què t’he demanat.

Usos de per què

Font: Gramàtica essencial de la llengua catalana


